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KREDİ GARANTİ FONU (KGF)YÖNETİM KURULU BAŞKANI 

FAİK YAVUZ, KGF’NİN ANADOLU YAKLAŞIMINDA KOBİ’ 

LERİN YANINDA YER ALDIĞINI AÇIKLADI 

 
YAVUZ: KGF’DE YENİDEN YAPILANDIRMANIN TAMAMLANDIĞINI 

BELİRTEREK, KGF GENEL MÜDÜRLÜĞÜNE HİKMET KURNAZI’ IN 

GETİRİLDİĞİNİ SÖYLEDİ 

 
Kredi Garanti Fonu (KGF) Yönetim Kurulu Başkanı Faik Yavuz, KGF’ nin Anadolu 

Yaklaşımında Türkiye Bankalar Birliği tarafından hazırlanan “Finansal Yeniden 

Yapılandırma Çerçeve Anlaşmasını” imzaladıklarını açıkladı.  

Yavuz,  KGF’ de başlattıkları yeniden yapılandırma çerçevesinde Genel Müdürlüğü’ 

ne, Hikmet Kurnaz’ ın getirildiğini söyledi.  

 

KOBİ’ lerin yanındayız 

KGF kefaleti ile kredilendirilen KOBİ sayısının 4 bin’ i aştığını söyleyen Yavuz, 

Anadolu Yaklaşımı konusunda KOBİ’ lerin yanında yer aldıklarını belirterek şunları 

söyledi: 

“KGF’ nin amacı ve işlevinin ülke ekonomisine, istihdama katkısı inkar edilemez olan 

KOBİ’ leri yaşatmak ve çoğaltmaktır. Bu amaçla, zora düşen KOBİ’ leri yeniden 

ekonomiye kazandırmak için sağlanan yasal kolaylıklarda KGF de yer alacaktır. Bu 

amaçla hazırlan çerçeve anlaşma, KGF tarafından da imzalanmıştır. KGF, Türkiye 

Bankalar Birliği tarafından hazırlanan “Finansal Yeniden Yapılandırma Çerçeve 

Anlaşmasını” imzalayarak, borçların yeniden yapılandırılmasında yeterli teminat ve ek 

teminatı olmayan  KOBİ’ lerin teminat eksikliklerini giderecektir. Bu yolla zora düşen 

KOBİ’ lerin bankalarla yapacakları sözleşmelerde güçlü olmaları da sağlanmış 

olacaktır.” 

 

Yeniden yapılandırma çalışmaları 

Öte yandan, KGF’ nin  yeniden yapılanma süreci tamamladıklarını da belirten Yavuz, 

Genel Müdürlük görevine, çeşitli bankalarda şube müdürlüğü ve kredi pazarlama 

koordinatörü olarak görev yapmış olan Hikmet Kurnaz’ ı  getirdiklerini belirtti. Yavuz, 

Hikmet Kurnaz’ ın bankacılık konusunda geniş bir deneyime sahip olduğunu ve bu 

konuda yayınlanmış çok sayıda makalesi olduğunu da belirtti. 

 

 


